
O afirmacji polskości - rozmowa z Jarosławem

Markiem Rymkiewiczem

W Polsce mamy teraz do czynienia z czymś bardzo przykrym – z

nienawiścią do Polski. Polacy nienawidzą Polski – jak to możliwe? A

jednak możliwe. W wypadku pewnych ludzi, których zalicza się do elit,

napięcie tej nienawiści jest tak wielkie, że ci ludzie po prostu się duszą,

dławią, nie mogą sobie dać z tym rady – z nienawiścią, wstrętem,

pogardą, obrzydzeniem, które budzi w nich Polska.
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O afirmacji polskości - wywiad z Jarosławem Markiem Rymkiewiczem.

Rozmawiają: Marek A. Cichocki, Dariusz Karłowicz, Dariusz Gawin. 

https://teologiapolityczna.pl/assets/numery_tp/tp5/rozmowa_z_rymkiewiczemtp5.pdf

